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Årsmøtet 2024 

 

Årsmøtet for 2024 avholdes på Hundvåg Idrettslags klubbhus torsdag 27. mars 2025 kl. 19:00. 

 

Saksliste; 

1. Godkjenne de stemmeberettigede. 
2. Velge dirigent(er). 
3. Velge protokollfører(e). 
4. Velge to medlemmer til å underskrive protokollen. 
5. Godkjenne innkallingen. 
6. Godkjenne saklisten. 
7. Godkjenne forretningsorden. 
8. Behandle idrettslagets årsmelding. 
9. Behandle idrettslagets regnskap, styrets økonomiske beretning, kontrollutvalgets beretning og 

revisors beretning. 
10. Behandle forslag og saker. 
11. Fastsette medlemskontingent og treningsavgift, eller gi fullmakt til å fastsette treningsavgifter. 
12. Vedta idrettslagets budsjett. 
13. Behandle idrettslagets organisasjonsplan. 
14. Foreta følgende valg: 

1. Styre med leder, nestleder, [antall, (minst ett)] styremedlem(mer) og [antall, (minst ett)] 
varamedlem(mer). 

2. Kontrollutvalg med [antall, (minst to)] medlemmer og [antall, (minst ett)] varamedlem(mer). 
3. Representanter til ting og møter i de organisasjonsledd idrettslaget har representasjonsrett eller gi 

styret fullmakt til å oppnevne representantene. 
4. Valgkomité med leder, to medlemmer og ett varamedlem. 
5. Eventuelt øvrige valg i henhold til idrettslagets organisasjonsplan. 
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1. Styre, utvalg og ansatte 
 

Styret 
Styreleder    Frode Larsen 
Nestleder                                             Frode Berge  
Styremedlem    Tove Ramstad 
Styremedlem     Laila Frette 
Styremedlem    Siv Haukø 
Varamedlem    Frank Gulbrandsen 
 
Kontrollutvalg 
Leder     Olav Madsen 
Medlem    Erik Fosmark 
 
Gruppestyre Fotball 
Leder     Siv Haukø 
Nestleder    Frank Gulbrandsen 
Breddeleder    Anette Hafsøe 
Jenteansvarlig    Eivind Evertsen 
 
Ungdomsrepresentant   Malin Haukø Hanken 
 
Fotballstyret har manglet Seniorleder, Ungdomsleder og Fair Play-ansvarlig. 
Daglig leder, FFO-leder/Fotballkoordinator og Sportslig leder Fotball har også deltatt i Fotballstyrets 
møter. 

 
Gruppestyre Legends 
Audun Johannessen (leder) 
Atle Sundalskleiv (styremedlem) 
Kjell Strømsnes (styremedlem) 
Arne Athammer (styremedlem, økonomi) 
Jan Magne Hellevik (vara) 
 
 
Gruppestyre HILSS 
Leder     Tove Ramstad 
Nestleder/Økonomiansvarlig  Anne Erga Årsvold - til juni 2024 
Medlem    Paula Hewitt 
Medlem    Øystein Eldholm 
Medlem    Magnus Cappelen 
 
 
 
Gruppestyre Tennis 
Leder     Laila Frette 
Medlem    Rasmus Frette Berge 
Medlem    Gunnar F. Berge  
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Komité for utmerkelser 

 Medlem    Audun Johannessen 
 Medlem    Britt Fosse Lea 
 Medlem    Tor Magne Madsen 
 

Ansatte 
 Daglig leder    Jaran Moberg 
 Renholdsansvarlig   Brit Tove Johannessen 
 FFO-leder og Fotballkoordinator Michael Reeve Moller  
 Sportslig Leder Fotball  Kristian Høvring  
 
 Regnskap 
 Viken Åleine v/ Bente Viken 
 
 Revisor 
 Idsø & Ravnås Revisjon AS 
 
 

 

2. Styrets beretning 
 

Hundvåg IL - Styrets beretning til årsmøtet 27. mars 2025 
 
Styremøter i 2024: Styret i Hundvåg IL har i løpet av året gjennomført seks ordinære 
styremøter, samt arbeidsmøter mellom styreleder og daglig leder ved behov. 
 
Styresammensetning: 
Frode Larsen - Styreleder (HIL) 
Frode Berge - Nestleder (HIL) 
Laila Frette - Styremedlem (HIL Tennis) 
Tove Ramstad - Styremedlem (HIL Skating) 
Siv Haukø - Styremedlem (HIL Fotball) 
 
Nøkkelpunkter fra styremøtene i 2024: 
 
1. Garderobeprosjektet i klubbhuset: Etter flere år med planlegging har vi endelig kommet 
i gang med garderobeprosjektet. Etter innhenting av anbud og dialog med relevante 
entreprenører er totalkostnaden satt til ca. 7,5 millioner kroner. Til tross for at kommunen 
trakk tilbake en ekstra bevilgning på 250.000 kroner, har vi jobbet aktivt for å sikre 
finansiering gjennom eksterne fond, spillemidler og mulig egenandel fra medlemmene. 
Prosjektet ble startet høsten 2024 og forventes ferdigstilt sommeren 2025. 
 
2. Hundvåg Idrettspark og samarbeidsavtale mellom klubbene: For å styrke idrettsmiljøet i 
bydelen er det etablert en samarbeidsavtale mellom idrettene på Hundvåg og Buøy. Avtalen 
har som mål å sikre felles innsats for å forbedre og videreutvikle idrettsanleggene i området.. 
Denne avtalen legger til rette for en tettere dialog mellom klubbene og relevante myndigheter, 
samt økt påvirkningskraft i arbeidet med å skape bedre idrettsfasiliteter for alle i Hundvåg og 
Buøy. Samarbeidet gir også idrettene bedre muligheter til å søke om midler til prosjekter som 
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kan styrke tilbudet til medlemmene 
 
3. Ny kunstgressbane på Kiwibanen: En stor milepæl for idrettsmiljøet i Hundvåg er 
vedtaket om bygging av ny kunstgressbane på Kiwibanen. Dette er et prosjekt som har vært 
planlagt lenge, og takket være innsatsen fra bydelsutvalget har vi nå fått gjennomslag. 
Byggestart er satt til høsten 2025 med forventet ferdigstillelse sommeren 2026. 
 
4. Binge Pilotprosjektet - NFF: Hundvåg IL har vært i dialog med Norges 
Fotballforbund om et pilotprosjekt og etablering av en flyttbar fotballbinge, hvor det kan spilles 7er., 5er. og 
3er-fotball.. Konseptet har en kostnadsramme på ca 3 millioner kroner, og vi jobber lenge aktivt med å søke 
finansiering av dette prosjektet. Etter at det ble bestemt at Kiwibanen skal bygges om til kunstgress første 
halvdel av 2026, så er det mindre behov for å få på plass en slik binge, og vi har økt fokus på andre 
prosjekter. 
 
5. Frivillighetsdagen og dugnader: For å styrke frivilligheten i klubben har vi gjennomført 
en rekke tiltak, inkludert en egen frivillighetsdag hvor vi søkte om midler for å kunne takke 
trenere og frivillige. Videre har vi jobbet med alternative finansieringsmodeller for driften, der 
årsavgiften kan reduseres gjennom dugnadsinnsats. Dette bidrar til at alle medlemmer bidrar 
økonomisk, samtidig som vi opprettholder et sterkt frivillig engasjement. 
 
6. Stevning fra firma Personlig Fotballtrener i FFO: Etter oppsigelsen av PFT, som var 
tilknyttet FFO frem til sommeren 2023, har det vært flere henvendelser fra vedkommende via 
advokat, med påstand om at oppsigelsen av kontrakten var ugyldig. Hundvåg IL har avvist 
disse påstandene. Mot slutten av året eskalerte saken, og PFT har nå saksøkt klubben for 1 million 
kroner. Styret anser kravet som urimelig og uforholdsmessig, og saken vil bli behandlet i 
retten i løpet av 2025. 
 
7. Arrangementer og klubbutvikling: 
Hundvåg-dagene: Klubben bidro aktivt under Hundvåg-dagene med blant annet 
åpningen av skateparken og aktiviteter i samarbeid med lokale aktører. 
Salgsdugnader: Det ble gjennomført dugnader der inntektene går direkte til 
spesifikke idretter. Dette gir økt motivasjon og synlige resultater for medlemmene. 
 
 
 
Oppsummering: 2024 har vært et innholdsrikt år for Hundvåg IL. Vi har kommet langt med 
flere viktige prosjekter, sikret finansiering for nye anlegg og utviklet samarbeidet mellom 
idrettene i bydelen. Utfordringer har også vært til stede, spesielt knyttet til finansiering og 
rettstvisten med tidligere drifter av FFO, men klubben står sterkt og ser frem til å 
videreutvikle tilbudet for alle medlemmer i 2025. 
 
Vi takker alle medlemmer, frivillige, ansatte og samarbeidspartnere for innsatsen i 2024 og ser 
frem til et nytt og spennende år for Hundvåg IL! 
 
 
For styret i Hundvåg IL 
Frode Larsen, Styreleder 
 

3. Medlemmer 
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2024 ble et år med nedgang i medlemsmassen.  

Pr. 20. mars 2025 var det 884 medlemmer som hadde betalt medlemskontingent til Hundvåg IL for 2024. 
Det var totalt 972 personer som mottok medlemskontingent for 2024, men 88 var ubetalt pr. 20. mars 2025. 

Medlemssystemet Spond oppgir at det var 881 medlemmer i Hundvåg IL 31.12.2024: 

Hele klubben 
 0-5 år 6-12 år 13-19 år 20-25 år 25+ år 

Kvinner 16 109 38 1 59 
Menn 35 285 139 11 188 

 

Disse 881 medlemmene hadde registrert seg med fullstendig medlemsinformasjon i medlemsregisteret, og 
hadde bekreftet sitt medlemskap i Hundvåg IL til Norges Idrettsforbund (NIF). Medlemmer med manglende 
informasjon, og medlemmer som ikke bekrefter medlemskapet sitt i HIL til NIF, vil ikke telle med i denne 
oversikten.  

Det har vært en økning på 115 medlemmer i 2023. 

 

Medlemstall siste 5 år: 
2024 – 884 (ned 109 fra foregående år) 
2023 – 993 (opp 115 fra foregående år) 
2022 – 878 (opp 82 fra foregående år) 
2021 – 796 (opp 87 fra foregående år) 
2020 – 709 (ned 30 fra foregående år) 
 
Medlemstall for 2024 er basert på medlemmer som har betalt medlemskontingenten sin. Reelt har det vært 
flere medlemmer i Hundvåg IL, men dessverre er det en del som ikke betaler medlemskontingenten. 

 

4. Økonomi 2024 
 

Året 2024 har vært et år hvor klubben har driftet stabilt i forhold til budsjetterte kostnader på de fleste 
områder, og samtidig hatt noen sviktende inntekter, som gjør at det totalt sett har vært et år preget av stram 
økonomi. 

Hundvåg IL har de senere år mottatt et betydelig tilskudd fra Stavanger kommune for den viktige jobben 
klubben gjør for integreringsarbeid i bydelen. Dette tilskuddet ble redusert fra 400 000 til 300 000 kr på 
våren i 2024, og medførte reduserte inntekter. Videre har medlemsinntektene rundt medlemskontingent og 
treningsavgift vært lavere enn budsjettert, og også inntekt fra salgsdugnad var lavere enn budsjettert. Det 
siste har Styret nå imøtegått med en ny ordning rundt treningsavgift og salgsdugnad, hvor de som deltar på 
salgsdugnad heller får en reduksjon i treningsavgift, heller enn å sende en tilleggsavgift til de som ikke 
deltar på salgsdugnad som tidligere. Håpet er at dette skal medføre at flere gjør opp medlemsforpliktelsene 
som Årsmøtet vedtar gjennom medlemskontingent, treningsavgift i avdelingene og budsjett. 

Med dette bakteppet er det likevel store variasjoner fra det vedtatte budsjettet fra Årsmøtet i mars 2024 til 
endelig regnskap. Dette handler i stor grad om at renovering av garderobene i klubbhuset fikk forsinket 
oppstart, og prosjektet skal ferdigstilles til sommeren 2025. Med andre ord - inntekter og kostnader i 
garderobeprosjektet var i stor grad budsjettert med i 2024, men vil flyttes til 2025. 
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Hovedposter Medgått 2024 Budsjett 2024 Medgått 2023 

Salgsinntekt 3 362 666 8 706 896 3 422 081 

Annen driftsinntekt 3 489 939 2 612 060 3 679 377 

Sum driftsinntekter 6 852 605 11 318 956 7 101 458 

Varekostnad 984 267 813 100 1 419 980 

Lønnskostnad 2 159 439 2 390 800 2 162 148 

Avskrivning på varige driftsmidler og immatr… 22 957  24 041 

Annen driftskostnad 3 120 196 8 947 619 3 413 698 

Sum driftskostnader 6 286 859 12 151 519 7 019 867 

Driftsresultat 565 746 -832 563 81 591 

Annen finansinntekt 86 797  52 817 

Annen finanskostnad 2 373  4 058 

Netto finansposter 84 424   48 759 

Resultat før skatt 650 170 -832 563 130 350 

Ordinært resultat 650 170 -832 563 130 350 

Udisponert overskudd/underskudd 650 170 -832 563 130 350 
 

I 2024 har regnskapet vært ført på følgende avdelingsregnskap: 

● HIL-Admin 
● Fotball 
● Tennis 
● HILSS (Skate/scooting) 
● Lagkontoer 
● Klubbhus 

Dette er en regnskapsstruktur som ser ut til å passe til driften av Hundvåg IL, og blir videreført i 2025. 

I Styrets forslag til budsjett i 2025 den fordelingen av inntekter og kostnader som hører med til klubbdrift 
som ble gjort i 2024 i all hovedsak videreført. Inntekter og kostnader som er direkte knyttet til aktiviteten i 
idrettene vil gå direkte idrettens avdelingsregnskap. Inntekter og kostnader knyttet til mer generell klubbdrift 
er i større grad satt opp mot HIL/Admin eller Klubbhus. Det legges opp til et overskudd på avd. HIL/Admin, 
og underskudd på avd. Klubbhus. Klubbhuset koster ca. 300.000 kr å drifte på et normalt driftsår, eks. lønn 
for renhold. Denne kostnaden er det budsjettert for at HIL/Admin dekker opp. 
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5. Årsmelding fra Hundvåg IL Fotball 
 

 

5.1. Senioravdelingen 
 

A-lag Herrer 

A-laget spilte i 2024 i 5. divisjon menn avdeling 3, hvor det til slutt endte med en 6. plass med 41 poeng på 
24 kamper. 

Hovedtrener: Richard Enge (fra juli)/ Bjørn Jarle Håland (til juni) 

Assistenttrener: Roy Gunnerød (fra juli)/ Dennis Mumuni (til juni) 

Keepertrener: Torjus Tveiterå 

Støtteapparat: Odd Helge Johannessen, Sigurd Solheim, Kristian Larsen, Marie Enersgård, Jan Petter 
Gottschalksen, Kjetil Jensen 

 

B-lag Herrer 

B-laget spilte i 2024 i 6. divisjon menn avdeling 3, hvor det til slutt endte med en 5. plass med 22 poeng på 
16 kamper. 

Trenere/lagledere: Dennis Mumini og Eirik Oppedal 

 

5.2. Ungdomsavdelingen 
 

G17 

Trener (hovedtrener/hjelpetrener) 

Tore Førland 

Mark Hamer 

  

Lagleder / andre roller 

Tone Rørmark 

  

Antall spillere 

9 
 



Årsmeldingen 2024  Hundvåg Idrettslag 
På papiret mange. I praksis 10 spillere. En kjempestor takk til G15 som stilte med flere spillere pr kamp slik 
at det kunne avvikles kamper i G17 serien. 

  

Antall påmeldte lag i serien og vinterserien 

Et lag 

  

Hvilke turneringer deltok laget på i fjor? 

Vinterserien. Det var laber interesse for å delta på cup. 

Noen spillere deltok med G15 i Dana Cup 

 

Hvordan var sesongen 2024? 

Årets tropp var på langt nær klar ved påmelding til vårsesong. Det ble derfor flere stortap på våren. 2007 og 
2008 skulle slås sammen til G17. 2007 var tidligere år med 2006. Det ble en del utfordringer når de nå skulle 
være med dem som var et år yngre. 2008 kom også fra foregående sesong med to lag hvor ett lag gikk i 
oppløsning da flere av spillerne ble hentet av akademiene til Viking og Sandnes Ulf.  Vinterstid ble det 
derfor altfor mye rot rundt G17. Vårsesongen var også preget at mye rot og frem og tilbake rundt alt fra 
A-lag og nedover. Det smittet godt inn på vårt kull da flere spillere var i loopen. Det ble derfor ikke orden i 
G17 tropp før til høstsesongen. Laget ble meldt ned en divisjon på høsten. Da ble kampene jevnere. Det er 
benyttet 46 spillere. 9 født i 2007, 15 født i 2008 og 22 født i 2009. 

 

Resultater 

Vi skal være glade for all hjelp fra G15 slik at G17 klarte stille lag til alle kampene. 

 

Jenter 2009 (J17) 

Hovedtrener  Mattias Säfvestad, Trenere Øystein Lea , Paul Wiggins Hjelpetrenere Ole Martin Midthus, 
Eivind Buer  

Lag1 Lagleder Anita Midthus 

Lag2 Lagledere Hege Oftedal , Lene Kommedal Hoem 

25 spillere 

2 lag påmeldt i Serie/Vinterserie 

Lag 1 , Nordsjøcupen( futsal ), Vinterserien,  Dana Cup , Troll Cup 
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Lag 2 Nordsjøcupen,  vinterserien, Rogalandscupen, Dana Cup, Troll Cup 

Sesongen var utfordrande men vi klarte akkurat stille 2 lag med hjelp fra 2010. 

Lag 1 : 

1a plass Nordsjøcupen  

1a plass Vinterserien 

2a plass Vidar Cup ( mixlag ) 

Puljevinner , 8 dels final Dana Cup ( 0-1 mot Danmarks mestere Hjørring) 

1a plass serie ( kretsmestere ) 

1a plass Troll Cup 

  

Lag 2:  

-gjorde det greit i rogalandscupen  

- tufft i serien men vant kanske 35% av kampene  

-B-slutspill Dana cup  

-B sluttspill kvartfinale Troll Cup 

 

 

Gutter 2010 (G14) 

Hovedtrener: Mark Hewitt 

Ass: Lasse Vatne og Stian Simonsen 

Lagledere: Charlotte Dullum og Monica Sørelv 

 

I 2024 sesongen hadde vi en stall på 26 spillere, hadde påmeldt 2 lag i både vinterserie og i hovedsesong. Ett 
lag i nivå 1 og det andre i nivå 3 

Lag 1 havnet midt på tabellen vår/høst mens lag to endte opp med 1 plass både vår og høst. 

Vi deltok på Vigrestad cup i april 9er fotball, Her tapte vi finalen i A sluttspillet 

Vildbjerg cup i august, deltok med to lag. Lag 1 gikk til B sluttspill og lag 2 gikk til A sluttspill 

Haugesund sparebank cup i oktober med lag 1 som endte i A sluttspill 
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Lag 2 tapte A finalen i Regy cup i Haugesund i september. 

Vi deltok i Adidas cup med lag 1. Kom helt til kvartfinalen, der det ble tap mot Sprint Jeløy. 

  

Ellers besto sesongen 2024 med hardt fysisk arbeid med å dra opp høymuler på nyneset, dette fikk vi 25.000 
kroner for av Stavanger kommune. 

Vi hadde en kjekk avslutning på sesongen på Fellini med pizza og Quiz. 

 

Gutter 2011 (G13) 

Trener: Kristian Høvring, Kjetil Svendsen og Tor Magne Madsen + hjelpetrenere 

Lagleder/andre roller: Vidar Straume, Marie Bonnez 

Antall spillere:40 

Påmeldte lag i serie og vinterserie:2 11`er lag 

Turneringer:Vi var på Vidar OBOS Cup, Olaussen Cup, Regy Cup, Flint Cup og Vilbjerg Cup.  

Hvordan var sesongen: God sesong. Mye jevne kamper og fin utvikling.  

Resultater: 2 4 plasser i turnering pluss en 3. plass i Vilbjerg.  

 

5.3. Breddeavdelingen 
 

Gutter 2013 (G11) 

Hundvåg 1  

Trenere:  Fredrik Walmsnæss, Christian Compton 

Lagleder: Linn Gjesdal  

  

Hundvåg 2: 

Trenere: Frode Wilhelmsen, Vegard Hop  

Lagleder: Jens Løvaas 

  

Hundvåg 3:  
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Trenere: Roy Gunnerød,Daniel Kvalvåg Reke 

Lagleder: Anette Hafsøe  

  

Antall spillere totalt: 37 

  

3 påmeldte lag i vinterserie og serie  

  

Turneringer:  

JTR CUP Varhaug, August 

KIWI/Bama Hundvåg, September 

Eiger CUP, Mai  

Randaberg 

Vaulen vårcup 

 

Jenter 2014 (J10)  

Lag: J2014 
 
Trener (hovedtrener/hjelpetrener): Rune Repvik, Seraj Helu, Eirik Malde, Ørjan Aanes & Andreas Svela.  
 
Lagleder / andre roller: Siv Haukø, Maiken Salvesen og Vivian Vestersjø.  
 
Antall spillere: 17 
 
Antall påmeldte lag i serien og vinterserien 2024: 2 lag i serien, 1 lag i vinterserien.  

Hvilke turneringer deltok laget på i fjor? 

Staal ASAP Pre-Season Cup 

VBK JenteCup 

Kiwi Bama Hundvåg 

Kverneland HAFO cup 

Havdurknotten 

Lindesnes cup 
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Hvordan var sesongen 2024? 

Sesongen 2024 var veldig bra. Vi var så heldige å bli trukket ut til å være maskotter for damelandslaget På 
SR bank stadion 

sammen med Buøy J10. Dette var en stor opplevelse. Vi var også Ballhentere for Viking kvinner. Noe 
jentene også syntes var stas. I tillegg fikk vi muligheten til å delta på mange turneringer. Høydepunktet var 
helt klart Lindesnes Cup hvor hele laget bodde på skole sammen Med mange andre Lag. Vi har Blitt en 
stabil god gjeng. Laget har i tillegg hatt mye sosialt Utenfor banen, Kveldsmat, flaskeinnsamling, 
avslutninger, Disco. Vi gleder oss til en ny sesong   

Vi meldte på to lag På nivå to, Hvor begge lagene klarte seg godt.  

 

Gutter 2015 (G9)  

Trenere: Totalt 11 stykk.  

 Spillere var vel 52 stk i 2024.  

 Vi var 5 lag i vinterserie 2024 på 5’er, og gikk ned til 4 lag for serien. 

2024 ble ett år med mange cuper, vi var så heldige å bli invitert til flere gratise cuper 

·  Vår Energy Viking 

·  Staal Cup jørpeland 

·  Teccon Randaberg 

·  POL 

·  Sandnesposten Cup 

·  Jarl Cup 

·  Sandnesgraset 

·  Kiwi Bama Hundvåg 

·  Vidar OBOS 

·  Ryfylke trelast cup 

·  Hinna OBOS 

·  Vår Energi Viking 

Sesongen for 2024 var bra, vi var heldige og fikk muligheten til å delta på mange cuper (flere gratis). Her 
deltok vi med flere lag enn i serien og gutta fikk mer spilletid. 
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Både guttene og trenere er spente og klare for å ta steget opp til 7er fotball neste sesong. 

 

Gutter 2016 (G8) 

Trener:Kristian Høvring + 4 hjelpetrenere 

Lagleder/andre roller: Charlotte Kleming + 2 hjelpe lagledere 

Antall spillere: 30 

Påmeldte lag i serie og vinterserie: 4 

Turneringer: 4 lokale turneringer pluss vår egen Kiwi Bama Cup. 

Hvordan var sesongen:Sesongen var veldig bra. Bra treningsoppmøte og god utvikling.  

 

 

5.4. Hundvåg Legends 
 
 
Oppsummering av året 
Målet er å ha et fast møtested for personer som har vært aktive spillere, trenere, lagledere, har hatt styreverv eller 
andre funksjoner i Hundvåg Idrettslag. 
Det blir arrangert månedlige møter/treff, der man møtes og tar en prat over en kaffekopp.  
Mange setter stor pris på vårt tiltak, og det har vært godt oppmøte de siste årene. 
I tillegg blir det arrangert et årsmøte/fest. Det har vært 15% mer personer på møtene i 2024 vs. 2023. 
I 2024 har det vært 12 møter inkl. årsmøte/fest (23. januar møtte 35 personer). 
 
Oversikt møter/treff 2024: 
 
3. Januar  (32 personer)  Ingen treff juli pga sommerferie 
7. Februar  (30 personer)  7. August  (27 personer) 
6. Mars    (34 personer)   4. September  (33 personer) 
3. April    (28 personer)  2. Oktober  (36 personer)   
8. Mai    (31 personer)   6. November  (37 personer) 
5. Juni    (29 personer)   Møte i desember avlyst pga heving av klubbhus. 
 
Medlemstall 
Det er registrert 49 Legends-medlemmer i Spond i 2024. 
Alle medlemmer i Hundvåg Legends betaler kontingent til klubben på kr. 350, hvor kr. 100 går til Legends. I 
tillegg betaler medlemmene kr. 40 på treffene for kaffe og «noe å bite i». 
 
Saker  
Hundvåg Legends søkte om tilskudd fra Eldrerådet i Stavanger kommune, og ble tildelt 
kr. 5.000 som skal brukes til drift, foredragsholdere eller spesielle arrangementer.  
Hundvåg Legends sponser en gave på kr. 10.000 til Hundvåg Idrettslag. 
Disse pengene skal brukes på nye garderober på klubbhuset. 
 
Regnskap 
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Driftsresultatet i 2024 ble minus kr. 2.207. Grunnen til negativt resultat er gave gitt til nye garderober på kr. 
10.000. Egenkapitalen i Hundvåg Legends per 31.12.2024 er på pluss kr. 17.034. 
 
Styrets sammensetning 
Audun Johannessen (leder) 
Atle Sundalskleiv (styremedlem) 
Kjell Strømsnes (styremedlem) 
Arne Athammer (styremedlem, økonomi) 
Jan Magne Hellevik (vara) 
 
 
 
 

                                        

6. Hundvåg IL Skate og scooterklubb                
HILSS = Hundvåg IL skate og scooterklubb. Opprettet mars 2021. En skateklubb og underavdeling av 
Hundvåg Idrettslag, som ønsker å være nyskapende og aktiv klubb for skatere, scootere og rollerblades. 
Målet med skateklubben var ved oppstart å jobbe frem en bedre skatepark i samarbeid med Stavanger 
kommune. Få til en knallbra og helt unik skatepark, aktivitetsplass og et kjekt utemiljø hvor stor og små vil 
trives. Et godt møtested i nærmiljøet.  

Gruppestyret i Hundvåg IL Skate og Scooterklubb har i 2022 bestått av: 
Styreleder Tove Ramstad 
Nestleder/Økonomiansvarlig Anne Erga Årsvold, gikk ut juni 2024. 
Styremedlem Paula Hewitt 
Styremedlem Øystein Eldholm 
Styremedlem Magnus Cappelen 

Leder Tove Ramstad er også styremedlem i Hundvåg IL. 

Pr desember 2024 har HILSS 10 medlemmer. Dessverre en drastisk nedgang fra 2023 med 17 
medlemmer (27 i 2023). Grunnen til frafall i klubben er at det dro ut i tid med renoveringen av betongparken 
i HOAX-parken og rampen. Dette ble ferdig sent mai 24, så kom sommerferie og ingen rekruttering. Det 
kan også sies at det er lite miljø for skate akkurat nå. Men vi vet at dette tar tid, så vi er ikke pessimistiske 
og tror på et skatemiljø som vi blomstre når aktivitetene kommer i gang. 

Styremøter som var planlagt i 2024 i HILSS har vært 20.02, 11.3, 16.04, 21.5, 27.05, 19.06, 14.08, 
18.09, 18.10, 18.11. De siste tre ble avlyst pga for dårlig oppmøte blant styre. 

Gaver: 
IKEA 25000,- gavekort som skal brukes innen 3 år. 

I 2024 har HILSS valgt å kun ha noen få arrangement:  
Medlemsmøter og Hundvågdagen. 
 
- 1.juni - Hundvågdagen og åpningen av HOAX-parken (av vareordfører i Stavanger kommune) og rampen. 
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HILSS tilstede på skateparken med scene, gavekort-overrekkelse fra IKEA, god musikk av Izabell, Atlars 
og Minka. God stemning med Flaks sjongleringsgruppe. Ingen konkurranser. Vi solgte lapper (røre levert 
fra medlemmer) og solgte “fargespray i hår til ungene. Folk fra styret var med å hjelp til med utlevering av 
lånebrett og utstyr etc. Fingerboardsbane med Kim Laland og VIDAR og chill stemning.  Hundvågdagen 
hadde rebusløp og en av postene var å stikke innom Hoax-parken. 

Vi hadde besøk av Tjelta/Sola skateklubb, Session, KANT med Frode (shit), Playground, Pottl Fingerboard 
og Bloody fingerboards. Vi hadde fått inn 75000,- til festen, kostnadene ble 70000,-
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Åpning av HOAX-parken ved varaordfører Henrik Halleland. Gratis kaffe og smoothie fra Stavanger kommune. 

 

FIngerboardsgutta  
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God stemning lagd av FLAKS sjongleringsgruppe v/ Anders Meland og flere. 
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Kjekt på Hundvågdagen og åpning av Hoax-parken 1.6.24 

RAMPEN - ferdig 1.juni 24 
Norges råeste trerampe. Med toppdekke fra England. Rampebygger “Verktøy i lufta” Gunnar Løge 
var på Hundvåg i perioder våren 2024, og med god hjelp fra Rotary og frivillige fikk vi rampen klar 
til 1.juni. Fra Coop Bugg fikk vi gode rapbatter på trematerialer. Kjetil Aasen har designet rampen. 
Rampen fikk inn 625225 kr i tilskudd via fond, søknader, private og næringsliv. Kost på rampen ble 
523836 kr 

 

 

Rampebygger Løge (verktøy i lufta) 
 
 
Rampen er godt mottatt og er en av de råeste i 
regionen. 
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Rampen snart klar. april 2024 

Rotarygjengen hjelper til mai 24 
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Mange som ville prøve rampen første åpningsdag. 
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BENKESETT 
Rotary Hundvåg ga i gave til HILSS 5 benkesett som er universelt utformet. Har litt utfordringer 
med at det står på gress, men Rotary leter etter løsninger som de kan stå på. 

 

 
Flotte universell utformet benkesett fra ROTARY 
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Fingerbrettbane - ferdig høst 2024. 

I 2023 fikk HILSS  inn via søknader og gaver penger til å lage en fingerbrettbane.  Den er for 
rullestolbrukere og andre som liker fingerbrett. Banen blir en del av parken og gjør den mer 
inkluderende og variert. Finansieringen av fingerbrettbanen er gjort av gaver fra: Stavanger 
kommune, Hundvåg bydelsutvalg, STIFTELSEN Oslo Røde Kors Barnehjelp Legat, Lions og 
Bremnes Seashore.  

Fingerbrettbanen er lagt av et fundament (fot) av forskalingsblokker (MULTIBLOKK) og betong 
satt sammen av styretsmedlemmer og Tysse Mur og FLIS v/Andreas Tysse.  Selve banen er 
produsert i Latvia, med Betongpark AS som oppdragsgiver. 

Designet er av Kim Laland og Vidar i henholdsvis Pottl Fingerboard og Bloody fingerboards i 
samarbeid med Betongpark AS. Fingerbrettbanen kostet 150 000,-, tilskudd på denne var 
140000,- 
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Første lag med betong i fot/støtten 
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Fingerboardsbanen ferdig høst 24. 
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7. Årsmelding Tennis
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8. Regnskap 2024 
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9. Medlemskontingent og treningsavgift 
 

Årsmøtet 21. mars 2024 vedtok kontingentsatsene for 2025.  

 
Medlemskontingent 

Alle medlemmer i Hundvåg IL skal betale medlemskontingent, uavhengig av hvilken gruppe man tilhører 
eller hvilken rolle man innehar. 

Medlemskontingent Hundvåg IL: 250 kr 

Æresmedlemmer som ikke deltar aktivt i HILs aktiviteter har gratis medlemskap. 

 

 
Treningsavgift aktive spillere/utøvere 
 

Bestemmes av de respektive avdelingene. Treningsavgiften faktureres pr halvår. Alle utøvere gis anledning 
til å være med på salgsdugnad i løpet av våren, for å redusere medlemsavgiften sin. De som deltar på denne 
får redusert treningsavgiften sin på høsten med 500 kr. 
 
Søskenmoderasjon - Familier med 2 eller flere søsken som er aktive spillere/utøvere i Hundvåg IL får 
søskenrabatt. Søskenrabatten er 250 kr pr halvår for søsken nr 2, og 500 kr pr halvår for søsken nr 3 og evt. 
påfølgende søsken. 
 
Satser for treningsavgift for 2025: 
 
Fotball 
 
Treningsavgiften har ulike satser ut i fra hvilket lag man spiller på. Treningsavgift fotball for sesongen 2025: 

● Old boys, B-lag, C-lag 1 200 kr 
● A-lag, Junior 2 450 kr 
● 13-17 år 2 250 kr 
● 8-12 år 1 850 kr 
● 6-7 år 1 450 kr 
● Knotteskole 0 kr 

 
 

Tennis 
Treningsavgift for medlemmer opp til 15 år er satt til 1000 kr pr halvår. 

Medlemmer 14 år + betaler 75-100 kr pr trening.  

Skating/scooting (HILSS) 
Har ikke hatt aktiviteter eller medlemmer i 2024 som har gjort det nødvendig å innføre treningsavgift. 

37 
 


	Hundvåg Idrettslag 
	 
	 
	Årsmeldingen 2024 
	 
	 
	 
	Årsmøtet 2024 
	 
	Årsmelding 2024 
	 
	1.Styre, utvalg og ansatte 
	2.Styrets beretning 
	3.Medlemmer 
	 
	4.Økonomi 2024 
	 
	5.Årsmelding fra Hundvåg IL Fotball 
	5.1.Senioravdelingen 
	5.2.Ungdomsavdelingen 
	5.3.Breddeavdelingen 
	5.4.Hundvåg Legends 

	 
	7.Årsmelding Tennis
	8.Regnskap 2024 
	 
	 
	9.Medlemskontingent og treningsavgift 
	 
	 
	Tennis 
	Skating/scooting (HILSS) 



